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Närvarande

Ordförande Alva Limbäck
Vice ordförande Filip Bergqvist

Kassör Felix Hörnfeldt
Sekreterare Harald de Blanche
Skyddsombud Hedda Nooij

Informationsansvarig Andreas Erlandsson
Ordförande F6 Oskar Jonsson

Ordförande FnollK 23 Viktor Arvidsson
Ordförande FnollK 24 Gabriella Hogmalm

Ordförande SNF Adam Orthag
Ordförande Foc Ludvig Nordqvist

Ordförande FARM 23 Filippa Hultin
Ordförande FARM 24 Mikael Eriksson

Programrådsrepresentat Ellen Åkermo (Till §6)

§1 Mötets öppnande Alva Limbäck öppnar mötet kl. 12:03!

§2 Val av justerare Ludvig Nordqvist väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Beslut: Att adjungera in Ellen Åkermo, Mikael Eriksson och Gabriella Hog-
malm med närvaro och yttranderätt.

§4 Jämlikhetsrådet för
fysikinstitutionen

Punkten stryks.

§5 Diskussionsfrågor inför
programråd

Alva läser upp frågorna som kommer att tas upp på programrådet och frågorna
diskuteras.
På första frågan diskuteras främst sista meningen, om det är önskvärt att
endast ha (förutom kandidatarbetet) kurser på 7,5 HP. Det sägs att vi har
många kurser som är nära 7,5 som lätt skulle kunna bli det medans andra
mindre kurser skulle behöva läggas om eller tas bort. Det skulle göra att vi får
lite färre men djupare kurser. En fördel med det skulle vara om man kunde
göra så att fler kurser och en större del av utbildning blir valbar. Då skulle
man kunna lägga mer tid på kurser som man är intresserad av och som kan
appliceras på en master eller den typ av jobb som man är sugen på. Ett annat
problem som studenter upplever är att då kurser går över flera läsperioder så
får man inte riktigt vila efter tentaperioder, vilket kurser om 7,5 HP hade löst.
Även expfysen diskuteras en hel del. Det är till stor del den och de tredygnslab-
bar som ingår som gör vår utbildning speciell. Labbet används nästan året om
och det hade varit svårt om inte omöjligt att tillåta alla studenter att ha sina
tredygnslabbar under en läsperiod. Men den kursen och de labbarna är också
källa till mycket stress och irritation. Under mötet hittas inte någon lösning på
expfysen men ett exempel som nämns är att lägga in labbarna under de kurser
som labbarna berör.
På andra frågan så var samtliga överens om att det hade blivit sämre för både
F och TM att dela upp oss i två sektioner. Det nämns dock att då F och TM
inte läser alla kurser tillsammans så är det viktigt att man under mottagningen
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hittar pluggkompisar från samma program.
På tredje frågan så diskuterades mycket psykiskt välmående. Det känns som
att Högskolanhade kunnat jobba mer med det då i nuläget så läggs mycket på
studenterna. Vi har SAMO och exempelvis JämF som arrangerar föreläsningar
och workshops om bland annat stress. Dock så nämns det också att Högskolanär
väldigt hjälpsamma om man ber dem om hjälp att arrangera något. De gör inte
så mycket då vi inte ber om det, känns som att de vill hjälpa till men inte vet
vad de ska göra. De har också tillgång till svaren från studentbarometern så
det är intressant att fråga vad de har för tankar och vad de gör åt det.
Det nämns också att många studenter inte vet var de ska vända sig då de mår
dåligt. Enligt medlemsenkäten känner flest till SAMO, ungefär 80 procent vet
att det finns en kurator på Chalmers men alla vet inte hur eller när man får
kontakta denna. Om Feel good så sägs det att de finns vilket är bra, men det
känns inte som att de är så insatta i vår studiesituation.

§6 Runda bordet

§6.1 Kärnstyret Alva: Kärnstyret hade möte med PA i måndags, diskuterade programmet, verk-
samhetsplan och att vi ska kolla på enkäten efter jul. Var på KU och UU i
Måndags där inriktingsbeslutet för grundprogrammen diskuterades. Var inte
på FUM men har kollat och det var inte så mycket som var intressant för oss.
En motion togs upp om laddpoler för sektionsbilar. Det drogs tillbaka men
kommer att diskuteras i KU.
Filip: Möten och mail
Felix: Har ringt banken och pluggat.
Harald: Har mailat, pillat med accesser och varit på möten.
Hedda: Möten, SU bland annat.
Andreas: Nyhetsbrev, skickat info till nya sektionsaktiva.

§6.2 F6 Arrar FuP imorgon.

§6.3 FnollK Haft inval och ett avslutningsmöte med PA.

§6.4 SNF Mail, möten och SNFika.

§6.5 Foc Skickat ett mail, har fått Felix att ringa banken för focpay.

§6.6 FARM Har haft inval. Mikael har varit på institutionsrådsmöte för matematiska ve-
tenskaper.

§7 Renoveringen De byter matta nästa vecka. Den ska bli mörkare. Annars har det inte hänt så
mycket men se till att det är rent i skrubbar när de ska byta mattan. Har inte
hört något om lister på insidan av dörrarna, Filip ska ringa Tord efter mötet.

§8 Pricksystemet Kärnstyret har diskuterat Pricksystemet. Prickar ska delas ut då rummet inte
är önskvärt skick, och inte då specifika personer gör något dumt på rummen. Då
enskilda personer gör något dumt incidenthanteras detta som vanligt. Tanken
är att alla ska kunna se prickarna i dokumentet och vad de delats ut för.
Då något rum fått 15 prickar så lyfts det som en incidenthantering, de olika
tillfällen som gett prickar diskuteras och eventuellt så stängs rummet en viss
tid.

§9 Alkohol för sektionens
pengar

Det har diskuterats förut. Vi har fått lite feedback att det borde ha varit ett
styretbeslut och laddats upp på Ftek. Vi har kontaktat inspektor och han säger
att vi som styre enligt punkt 6.1.1 i stadgan har rätt att införa dessa riktlinjer.
Alva öppnar för diskusission kring riktlinjerna.
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Det frågas om man måste kunna säkerställa att ingen dricker mer än 4 enheter
eller om det ska tolkas som att man ska ha totalt 4 enheter per person på
arret. Alva svarar att man som arrangör skavidta rimliga åtgärder för att se
till att ingen dricker mer än 4 enheter. Dock behöver man inte nödvändigtvis
ha biljetter eller liknande.
Det frågas om man förening eller kommitte vill arrangera något som ligger
utanför gruppens åligganden, hur gör man då? Alva svarar att det är många
som vill arrangera alkoholarr, men det är inte det som vi ser att flest vill ha
mer av enligt medlemsenkäten. Så då skulle man istället kunna hålla ett arr
utan alkohol då det är något som många säger att de saknar.
Alva yrkar på att godkänna riklinjerna som bifogats i kallelsen, med ändring-
en att samtliga förekomster av ordet ”bjudadande” byts till ”skänkande” och
”bjuda på” byts till ”skänka”.
Beslut: Att godkänna riktlinjerna gällande alkohol för sektionens pengar med
ändringen som Alva föreslog.

§10 Äskningar Felix har inget att ta upp, punkten stryks.

§11 Övriga frågor

§11.1 Mail från Joy Hon tycker att det är för mycket saker vid pingisbordet och vill att vi ska flytta
på det så snart som möjligt. Hade varit bra om man framöver ställer sina saker
i burarna och inte vid pingisbordet.

§11.2 Institutionsrådsmötet GU vill gå på FARMS lunchföreläsningar för de har inte riktigt något motsva-
rande och de hade velat få se fler företag. Det dök upp att man ibland måste
använda MATLAB även om man läser och lär sig mycket mer Python, hade
varit bra att ha Python som alternativ. Det sas också att det hade varit bra
om det var konsekvent med om man får HP för projekt i kurser eller om allt
kommer i tentant. Institutionen frågade om vi ville ha något, då svarades att
vi vill ha fler studieplatser. Det nämndes att de kanske vill göra om systemet
för proffessorer så att man kan nå en tredje grad av proffessor.

§11.3
Arrangemangsanmälningar

De kommer ofta in väldigt sent och närainpå arret. De ska komma in mellan
2veckor och 2 dagar innan arret. Erik Eliasson säger dock att man hellre ska
skicka in sent än inte alls.

§11.4 Ljudtester i korridoren Under veckan har det gjorts tester för att se om högtalarna i korridoren stör
kvantdatorn på våningen åvanför. Det såg nästan bra ut. Raum var helt lungt
medans SP inte kan maxa ljudet helt utan får hålla sig rimliga. De har våra
uppgifter om det börjar uppstå problem. Om de skulle klaga så kommer vi att
stänga korridoren tills det är löst.

§11.5 Sekitionens vecka Man får gärna börja fundera redan nu om man vill göra något i den.

§12 Mötets avslutande Alva Limbäck avslutar mötet kl. 13:00!
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Under programrådet för fysik den 18/12 kommer följande diskussionsfrågor att lyftas:

1. Hur ska vi manövrera mellan å ena sidan ha ett program med djup i både fysik,
matematik och teknik och å andra sidan ha en god genomströmning? Exempel:
Studenter från F och TM klarar sig överlägset bäst på det diagnostiska provet i
matematik men sedan är genomströmningen i efterföljande matematikkurser väldigt
mycket sämre än vad den är för andra program. Tanke: Är det önskvärt att ställa om
till att, kandiadatarbetet undantaget, endast erbjuda kurser om 7,5 hp och hur skulle i
så fall ett sådant program kunna se ut?

2. Studenterna har idag en gemensam sektion med TM. Antalet samlästa kurser
sjunker dock. Studenterna äger frågan om sin sektion men det vore värdefullt att ha
en bättre inblick i studenternas tankegångar.

3. Gör vi från programmets sida tillräckligt mycket för att främja den studiesociala miljön
på programmet?
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Beslut om ett arrangemang kommer kunna köpa alkohol för sektionens pengar kommer beslutas om av Sek-
tionskassör och Sektionsordförande i rollerna som firmatecknare för Fysikteknologsektionen. Beslutet kommer
att fattas utifrån följande kriterier, för att det ska vara motiverat att sektionens pengar spenderas på alkohol
samt för att säkerställa att svensk alkohollag följs.

Beslutsgrundande kriterier
1. Arrangemanget som ska hållas ska ha en grund i de åliggandena man har som kommitté eller förening.

2. Bjudande får endast ske om man som arrangör kan säkerställa att endast en mindre mängd alkoholdryck
serveras till varje deltagare. Vid dessa arrangemang kommer man maximalt att kunna bjuda på fyra
standardenheter per deltagare, men hur mycket alkohol som är rimligt att servera kommer beslutas om
från fall till fall.

3. Vid arrangemang där man bjuder på alkohol får ingen försäljning av alkohol ske.

4. Bjudande av alkoholdryck får endast ske om man som arrangör kan säkerställa att förtäring sker på platsen
och under ordnade förhållanden.

5. Man måste som arrangör kunna säkerställa att personen man bjuder alkohol till är myndig.

6. Arrangörerna måste erbjuda någon form av mat under arrangemanget.
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